
 

 

Cultuurraad Borgerhout 

 

Bestuursvergadering van 4 februari 2015 

 

Betreft :  Cogelspaviljoen en toekomstige speelinfrastructuur Te Boelaerpark 

 

Aanleiding 

 

- Op de vorige bestuursvergadering van 12/11/2014 werd het punt omtrent het 

aanhoudend vandalisme van het Cogelspaviljoen  reeds besproken. Echter blijkt uit de 

pers en de omwonenden er geen verbetering te zijn. 

 

Motivering 

 Wij wensen het volgend advies te formuleren : 

 

Advies 

 

Op basis van het bestuursakkoord Borgerhout 2013, goedgekeurd door de districtsraad dienen 

we het volgend advies in : 

 

Het bestuur van de Cultuurraad vindt het schrijnend dat dit Cogelspaviljoen steeds 

meer slachtoffer wordt van vandalisme. Het vraagt  aan het college om een onderzoek 

uit te voeren of de aanwezigheid van verborgen camera’s niet mogelijk is en niet in 

strijd is met de privacy. 

Daarnaast uit het zijn bezorgdheid voor de toekomst met name de aanleg van de 

speelfonteinen en de vernieuwde speeltuin. In het verleden is gebleken dat in de 

huidige fontein meerdere keren vandalenstreken werd uitgehaald. We denken hierbij 

aan het ochtendlijke zeepbellendeken. 

Omtrent het gewonnen project van de vernieuwde speeltuin vraagt het bestuur van de 

cultuurraad om ook zijn adviserende rol te mogen spelen. Dit om de speelcultuur  

vooral een Borgerhoutse tint of link te voorzien en die duidelijk zichtbaar aanwezig 

kan zijn. 

 

Besluit 

 

Wij hopen dat ook de districtraad dit advies zal overnemen en zal antwoorden binnen de 

termijn van zes weken na bespreking. 

 

Geert Janssens voorzitter     Danny Geleyn secretaris 

                          
    


